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Nedbalá práce ve schvalovací studii, vážné vedlejší
účinky: Má společnost Pfizer potíže?

report24.news/schlampereien-bei-zulassungsstudie-schwere-nebenwirkungen-geht-es-pfizer-an-den-kragen

Pochybné okolnosti, které vedly k unáhlenému schválení vakcíny
Pfizer proti Covid-19 v USA, by se mohly pro farmaceutického
giganta, jehož produkt byl od začátku nešťastný, změnit ve
finanční katastrofu.

Už během vývoje vakcíny oznamovatel Brook Jackson hlásil výrazné
porušení obvyklých standardů  . Byla zaměstnána společností
Ventavia, jednou ze společností pověřených společností Pfizer
prováděním klinických zkoušek. Podle Jacksona mimo jiné nebyly
testované osoby po podání vakcíny sledovány zdravotnickým
personálem, i když je to povinné.

Navíc účastníci studie, kteří hlásili nežádoucí účinky, nebyli
okamžitě kontaktováni, laboratorní vzorky byly špatně označeny a
vakcína nebyla skladována při požadované teplotě. Jackson nahlásil
tyto stížnosti jak společnosti Pfizer, tak americkému  Úřadu pro kontrolu
potravin a léčiv (FDA) , který je odpovědný za schválení vakcíny, aniž
by byl vyslyšen. Vakcína Pfizer byla urychleně uvedena na trh .

Tato obvinění byla od té doby vznesena bez námitek.  V této souvislosti
BMJ  také vznesl vážná obvinění proti  „kontrolorům faktů“
zaměstnaným  Facebookem , kteří diskreditovali článek v časopise
nepravdivými tvrzeními o údajných chybách, a tím znesnadnili jeho
šíření.

Vzhledem k tomu všemu není divu, že  FDA  chtěla držet  proces a
důsledky svého schvalování vakcíny pod pokličkou až do roku
2076 . Teprve podle amerického  zákona o svobodě informací  byla
první část dokumentů nucena být zveřejněna. To okamžitě ukázalo, že
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v únoru 2021, krátce po zahájení očkovací kampaně, bylo v reakci na
vakcínu přijato 42 000 hlášení s celkovým počtem asi 160 000
vedlejších účinků. 1223 z nich bylo smrtelných. Většina postižených
byli Američané ve věku 31 až 50 let. 

S ohledem na tuto skutečnost Scott Davison, generální ředitel
Minneapoliské pojišťovací společnosti  One America , na virtuální
tiskové konferenci koncem minulého roku  řekl :  „V současné době
zažíváme nejvyšší úmrtnost, jakou jsme kdy v historii tohoto odvětví
viděli, pouze ve společnosti OneAmerica.“   Úmrtí vidíte v 
„obrovských, obrovských počtech “, zejména mezi lidmi ve věku
18 až 64 let, kteří jsou zaměstnáni u společností nabízejících
skupinové životní pojištění.  „A to, co jsme právě viděli ve třetím
čtvrtletí a co pokračuje i ve čtvrtém čtvrtletí, je, že úmrtnost je o 40 %
vyšší než před pandemií. Abyste měli představu o tom, jak špatné to je,
katastrofa jednou za 200 let by představovala 10% nárůst oproti
úrovním před pandemií. Takže 40 % je prostě neslýchané,“  dodal
manažer . Dr. Robert Malone, jehož výzkum položil základy technologie
mRNA vakcín, se obává, že zvýšená úmrtnost souvisí s očkovací
kampaní na Covid.

Hrozivá záplava žalob

V závislosti na tom, jak dlouho se odpovědným v politice, ve
společnosti Pfizer a v médiích, kteří podporují očkovací kampaně,
podaří tento vývoj utajit, může společnost brzy čelit nebývalé záplavě
soudních sporů. Proslýchá se, že na londýnských finančních trzích se o
tom již spekuluje  . Ceny akcií farmaceutických gigantů stojících za
mRNA vakcínami ve skutečnosti naznačují, že investoři ztratili
důvěru v údajně bezpečné a účinné vakcíny ( Report24 hlášeno ).

Pokud společnost Pfizer a příslušné úřady vědomě
nerespektovaly vědecké normy, mají na svědomí celou řadu
porušení platných zákonů. Nejedná se pouze o schvalovací předpisy
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pro vakcíny, ale také o trestný čin ublížení na zdraví nebo ublížení na
zdraví s následkem smrti. Za to by pak odpovídal Pfizer , případně za
EU také Biontech, který vystupoval jako žadatel o schválení. 

Přesné okolnosti smlouvy vyjednané předsedkyní Evropské komise
Ursulou von der Leyenovou se šéfem Pfizer Albertem Bourlou jsou
mimochodem stále do značné míry nejasné , protože EU je v rozporu
se svými vlastními pokyny odmítá v plném rozsahu zveřejnit.
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